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Woonwagenbeleid 

  

Concrete vragen   
- Huidige status? 

- Is het mogelijk op korte termijn een bijeenkomst in te plannen? 
- Verslag van recente gesprekken met woningstichting(-en) 
- Andere relevante ontwikkelingen in deze casus. 
 

  

Ambtelijk advies  Datum: 1-11-2018 

Advies:  
 

1. Dit wordt uitgebreid toegelicht in de bijeenkomst met de 

fractievoorzitters. Kort samengevat wordt nu gestart met een 

woonwensenonderzoek op alle locaties. Er wordt een 
nulmeting uitgevoerd om de gehele situatie in kaart te 
brengen. Er wordt nadrukkelijk in gesprek gegaan mét de 
woonwagenbewoners om tot nieuw beleid te komen.  
Vervolgens wordt o.b.v. de standplaatsbehoefte een 
ruimtelijk en financieel onderzoek uitgevoerd. M.b.v. alle 

resultaten wordt woonwagenbeleid opgesteld en een plan van 
aanpak dat naar verwachting medio 2019 wordt voorgelegd 
aan de raad. 
 

2. De fractievoorzitters zijn uitgenodigd voor een bijeenkomst 
op 1nov18 om de stand van zaken betreffende 
woonwagenzaken te bespreken. 

 
3. Gebleken is dat er veel interne voorbereidingen getroffen 

dienen te worden om de concrete onderhandelingen te 

kunnen starten. Zoals eerder besproken stellen de 
corporaties de eis dat alle locaties genormaliseerd zijn, in de 
meest brede zin van het woord. Zoals reeds benoemd onder 

1 zal de komende maanden een nulmeting uitgevoerd worden 
om de gehele situatie in kaart te brengen. De processen om 
te komen tot woonwagenbeleid i.o.m. het nieuwe 
beleidskader, een genormaliseerde situatie en overdracht van 
de locaties aan corporaties lopen parallel aan elkaar. 
Besluiten of keuzes die gemaakt worden hebben op meerdere 
processen invloed.  

Zodoende dient veel afstemming plaats te vinden. Ook met 
corporaties. Dit dient echter op het juiste  moment te 
gebeuren om te komen tot goed verlopende 
onderhandelingen.  
De huidige interne werkgroep zal uitgebreid gaan worden met 
medewerkers van de corporaties, waarna er ook een 

bestuurlijk overleg gepland gaat worden waarbij de 

burgemeester en directeuren van de woningcorporaties 



aansluiten. 

 
We willen nogmaals benadrukken dat het proces tot 
overdracht van woonwagenlocaties aan woningcorporaties 
een zeer complex proces is dat jaren in beslag neemt.  

 
4. De fractievoorzitters worden in de bijeenkomst op  1-11-2018 

volledig bijgepraat. 

 

 

Besluit college of 
portefeuillehouder 

 Datum: 1-nov18 

Besluit van (wie): Verhoeven 

Besluit luidt: Akkoord 

 
 


